

ORDERS OF REFERENCE

Thursday, April 22, 1971

Ordered,—That the petition of Central-Del Rio Oils Limited, filed after the time limit under Standing Order 90, be referred to the Standing Committee on Miscellaneous Private Bills and Standing Orders together with the Third Report of the Clerk of Petitions thereon presented to the House on Friday, April 2, 1971, for any recommendations the Committee deems advisable.

Thursday, April 22, 1971.

Ordered,—That the petition of Mic Mac Oils (1963) Ltd., filed after the time limit under Standing Order 90, be referred to the Standing Committee on Miscellaneous Private Bills and Standing Orders together with the Third Report of the Clerk of Petitions thereon presented to the House on Friday, April 2, 1971, for any recommendations the Committee deems advisable.

ATTEST

Le Greffier de la Chambre des communes

Alistair Fraser

The Clerk of the House of Commons

ORDRES DE RENVOI

Le jeudi 22 avril 1971

Il est ordonné,—Que la pétition de Central-Del Rio Oil Limited, déposée après le délai spécifié à l'article 90 du Règlement, soit déferée au comité permanent des bills privés en général et du Règlement, avec le troisième rapport du greffier des pétitions présenté à la Chambre le vendredi 2 avril 1971, afin que le comité soit en mesure de faire les recommandations qu'il jugera à propos.

Le jeudi 22 avril 1971

Il est ordonné,—Que la pétition de Mic Mac Oils (1963) Ltd., déposée après le délai spécifié à l'article 90 du Règlement, soit déferée au comité permanent des bills privés en général et du Règlement, avec le troisième rapport du greffier des pétitions présenté à la Chambre le vendredi 2 avril 1971, afin que le comité soit en mesure de faire les recommandations qu'il jugera à propos.

ATTESTÉ

Attesté par le greffier de la Chambre des communes, Alistair Fraser, le 22 avril 1971.
The Clerk of the House of Commons, Alistair Fraser, 22 April 1971.
Members present: Messrs. David F. Alexander, Thomas (Macdonnell-Rosemond), Leonard (LeBlanc) (Simons), Lobbé—O.
In attendance: Mr. A. Subasinghe, M.P., on behalf of the petition of Mic Mac Oils (1963) Ltd.
Messrs. David F. Alexander, Leonard (LeBlanc) (Simons), Lobbé—O.
W. James (1963) Ltd.